## 國立清華大學科技管理學院研究生學位畢業論文比對標準

The Similarity Report Cap for Thesis/Dissertation Plagiarism Check College of Technology Management, National Tsing Hua University

> 111 年 10 月 5 日,111 學年度第一次院務會議通過訂定 Established at the 1st College Council on October 5, 2022

- 第一條 為確保國立清華大學科技管理學院(以下簡稱「本院」)研究生學位論文 品質,特訂定本院研究生學位論文相似度比對標準。
- 第二條 比對標準由本院各系所與各專班訂定所屬研究生學位論文相似度指數上限,但總相似度應以不超過30%為限,超過者應敘明原因,並由指導教授確認是否屬實。各系所比對標準經系所務會議通過,送院務會議核備。
- 第三條 研究生學位畢業論文仍須詳閱完整原創性比對報告,學生不應以相似度 指標作為唯一參考,並逐一確認來源標註是否合理。
- 第四條本比對標準經院務會議通過後實施。
- Article 1 The following rules of thesis/dissertation plagiarism check are established to ensure the quality of graduate theses/ dissertations at the College of Technology Management, National Tsing Hua University.
- Article 2 The acceptable similarity report index shall be set and approved by each department/institute/program meeting, and then shall be submitted to the College Council for review. The percentage cap set by each department/institute/program should be below 30%. Any case exceeding 30% must be verified by the advisor for getting an exemption.
- Article 3 Students should not use the plagiarism check indicators as their sole reference for academic integrity, and should check that each source citation is reasonable.
- Article 4 These regulations shall take effect after the approval of the College Council.

## 附註:

繳交檢核表前,併附 Turnitin 原創性比對報告書送交指導教授簽章。

軟體名稱:論文原創性比對系統"Turnitin"

(參考網址 NTHU: https://learning.site.nthu.edu.tw/p/412-1319-6168.php?Lang=zh-tw)

上述數值乃在三個參數設定下「排除引述{開}」、「排除參考書目{開}」、「排除相符處{關閉}」(此三設定狀況會出現於報告最後)。

## Note:

Students should submit the plagiarism check report of their thesis/dissertation generated by the plagiarism checker, Turnitin, to their supervisor for signature.

Name of the plagiarism check software used: Turnitin

(Reference website: https://learning.site.nthu.edu.tw/p/412-1319-6168.php?Lang=zh-tw)